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Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera 

Univerzity Pardubice 
 

Zápis z 15. zasedání AS DFJP, konaného dne 10. 5. 2017 

Přítomní senátoři: Ing. Barbora Antonová; Ing. Dušan Čermák, Ph.D.;  Ing. Lukáš Haupt; Ing. Roman 

Hruška, Ph.D.; doc. Ing. Jaroslava Hyršlová, Ph.D.; Ing. Tomáš Kučera; Ing. Tomáš Michálek, Ph.D.; 

doc. Ing. Jaroslav Matuška, Ph.D.; Ing. Jiří Nožička, Ph.D.; Ing. Jan Pokorný, Ph.D.; Ing. David Šourek, 

Ph.D. 

Omluveni: Ing. Monika Eisenhammerová; Ing. Petr Nachtigall, Ph.D.; Ing. Petr Novák, BBA; Ing. Petr 

Vnenk 

Hosté: Ing. Aleš Hába, Ph.D.; Ing. Michaela Ledvinová, Ph.D.; doc. Ing. Radovan Soušek, Ph.D.; prof. 

Ing. Eva Schmidová, Ph.D.; Ing. Pavel Šturma; doc. Ing. Libor Švadlenka, Ph.D.; Ing. Aleš Šmejda, Ph.D. 

Program: 

1. Zahájení a jmenování skrutátorů. 

2. Schválení programu zasedání. 

3. Jednací řád AS DFJP. 

4. Disciplinární řád DFJP. 

5. Rozpočet DFJP na rok 2017. 

6. Pravidla pro dodatečné přijímací řízení do doktorského studijního programu pro 

akademický rok 2017/2018. 

7. Dopis rektora ze dne 26. 4. 2017. 

8. Různé. 

9. Závěr. 

 

Ad 1) Zahájení a jmenování skrutátorů 

Při zahájení (13:06) zasedání bylo přítomno 10 senátorů. Předseda senátu doc. Matuška přivítal 

přítomné senátory, vedení fakulty a hosty a zahájil 15. zasedání AS DFJP.  

Jako skrutátoři byli navrženi a schváleni: Ing. David Šourek, Ph.D. a Ing. Lukáš Haupt.  

Hlasování: pro 10; proti 0; zdržel se 0. 

 

Ad 2) Schválení programu zasedání 

Hlasování: pro 10; proti 0; zdržel se 0. 
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Ad 3) Jednací řád AS DFJP 

Ing. David Šourek, Ph.D. seznámil přítomné s jeho konzultací s právníkem UPa o některých bodech 

Jednacího řádu AS DFJP. 

13:35 vyhlášena přestávka 15 min. Po přestávce děkan vyjádřil své stanovisko k Jednacímu řádu AS 

DFJP a následovalo hlasování. 

Usnesení: 

AS DFJP projednal a schvaluje Jednací řád AS DFJP po předchozím vyjádření děkana. 

Hlasování: pro 10; proti 0; zdržel se 0. 

 

Ad 4) Disciplinární řád DFJP 

Proděkanka Ing. Michaela Ledvinová, Ph.D. seznámila přítomné s formálními úpravami, které 

doporučilo právní oddělení UPa. Název byl upraven na „Disciplinární řád pro studenty DFJP“. 

Usnesení: 

AS DFJP projednal a schvaluje Disciplinární řád pro studenty DFJP. 

Hlasování: pro 10; proti 0; zdržel se 0. 

 

Ad 5) Rozpočet DFJP na rok 2017 

Tajemník fakulty seznámil přítomné s předkládaným dokumentem. Rozpočet je sestaven jako 

vyrovnaný i přes navýšení mzdových prostředků. Tajemník odpověděl na dotazy týkající se hodnoty 

bodů v KHP. Doc Hyršlová se dotázala na motivační účinek KHP. Odpověděli tajemník a prof. 

Schmidová. 

14:17 přišel Ing. Roman Hruška, Ph.D. 

Usnesení: 

AS DFJP schvaluje Rozpočet DFJP na rok 2017. 

Hlasování: pro 11; proti 0; zdržel se 0. 

 

Ad 6) Pravidla pro dodatečné přijímací řízení do doktorského studijního programu pro 

akademický rok 2017/2018 

Proděkanka prof. Schmidová představila předkládaný materiál a odpověděla na dotazy (doc. 

Matuška, Ing. Michálek). 
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Usnesení: 

AS DFJP projednal a schvaluje Pravidla pro dodatečné přijímací řízení do doktorského studijního 

programu pro akademický rok 2017/2018. 

Hlasování: pro 11; proti 0; zdržel se 0. 

 

Ad 7) Dopis rektora ze dne 26. 4. 2017 

Doc. Matuška informoval přítomné o schůzce předsednictva se zaměstnanci KEEZ (prof. Novák, Ing. 

Čermák), z níž vyplynul záměr předsednictva požádat pana rektora o schůzku, jejímž předmětem by 

bylo vzájemné vyjasnění stanovisek k problematice plagiátorské kauzy v kontextu jeho odpovědi 

uvedené v dopise ze dne 26. 4. 2017. K oznámenému záměru proběhla delší diskuse, v níž se senátoři 

vyjadřovali k potřebě a efektu takového kroku. 

 

Ad 8) Různé 

Diskuze ke členství v organizacích a přínosech z takového členství pro fakultu. Ing. Šmejda seznámil 

přítomné s přínosy v odborných organizacích pro KDS. 

Děkan informoval o záměru rektorátu zřídit nově v kampusu na Stavařově stráž. Vzhledem k absenci 

podrobnějších informací o tomto záměru vyjádřili někteří senátoři skepsi k přínosu takové služby. 

Diskuze ke kolísajícím cenám a kvalitě jídel v menze. Na základě podkladů doc. Drdly byly předloženy 

konkrétní příklady, kdy cena v den odběru jídla je vyšší (až o 7 Kč), než v den objednání (Jídelna II).  

Předsednictvo se obrátí s dotazem na stanovování cen jídel na vedení SKM. 

Ing. Čermák upozornil na možný konflikt se zákonem o VŠ v případě, kdy bývá na zasedáních senátu 

významně upravován text návrhu, o kterém je následně ihned hlasováno bez jeho dalšího 

zpřístupnění akademické obci DFJP. 

Ing. Čermák vyjádřil nespokojenost s úklidem na KEEZ. Ing. Nožička sdělil, že v jeho i v dalších 

kancelářích KDMML dochází již delší dobu ke ztrátám osobních věcí i potravin. Až předsednictvo získá 

podněty ze všech kateder, bude jednat s odpovědným pracovníkem (pí Uchytilová) o zjištěném stavu 

a nápravě.    

 

Doc. Matuška poděkoval přítomným senátorům za účast a zasedání ukončil v 16:00 h. 

 

Zapsala: Ing. Antonová 

       doc. Ing. Jaroslav Matuška, Ph.D. 

        předseda AS DJP 


